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Zeer geachte burgemeester, wethouder en gemeenteraadsleden van gemeente Oss,
 
Bij deze willen wij onze grote verbazing uitspreken dat de geplande gemeenteraadsvergadering 
van 28 januari, ondanks de verscherpte corona Lock down, toch doorgang vindt.
 
Wij vragen ons af wat er nu wezenlijk anders is dan 17 december toen de raadsvergadering om 
exact dezelfde reden geannuleerd is, behalve dat de coronaregels aanzienlijk zijn aangescherpt.
 
Goede voorbeeld van gemeente
Volgens ons is de boodschap van het RIVM en van het OMT erg duidelijk en moet alles wat 
enigszins risico oplevert voor mensen direct geannuleerd worden; o.i. geldt dit dus ook voor een 
“kleine” fysieke gemeenteraadsvergadering met insprekers. 
De regels Corona regels worden steeds verder aangescherpt, omdat er te veel mensen zijn die de 
RIVM-regels niet naleven. En nu denkt de gemeente dat het een goed idee is om met meer dan 12 
mensen een vergadering te houden? Wij vinden dat een heel slecht signaal naar de gemeenschap.
 
Insprekers
Er zullen ongetwijfeld insprekers zijn die zich wel aan de RIVM-regels houden voor hun eigen, maar 
vooral ook voor andermans gezondheid. Deze sprekers zullen nu besluiten niet te gaan inspreken. 
Dat kan en mag o.i. niet de bedoeling zijn. Het schaadt het inspraakproces, waarvan u beweert dat 
het enorm veel waarde heeft, in de meest brede zin van het woord.
 
Urgentie
Wij betwijfelen ook de door u genoemde urgentie. Pas op 1 juli komt de nationale RES bijeen om 
over de resultaten van de regionale RES-afdelingen te praten. Met het corona vaccinatieplan is er 
nog tijd genoeg om deze raadsvergadering ruim voor 1 juli risicovrij in te plannen.
 
‘s Ochtends
Ondanks de nog strengere maatregelen vanwege de Engelse mutatie van het corona virus, wilt u 
de raadsvergadering op de door u voorgestelde wijze nog steeds door laten gaan. Onbegrijpelijk. 
En vanwege de avondklok het inspreken naar de ochtend verplaatsen. De gezondheidsrisico’s zijn 
alleen maar toegenomen, maar u gaat door! Er zijn insprekers met een baan die, ook al werken ze 
soms thuis, niet zomaar op donderdagochtend vrij kunnen nemen. Het lijkt er steeds meer op dat 
de gemeente eigenlijk geen insprekers wil. Heel slecht voor het imago van Oss.
 
Wil u het proces eerlijk en zonder corona risico’s laten verlopen dan stelt u ook deze 
raadsvergadering uit tot latere datum.
 
Met vriendelijke groet,
 
Behoud Lithse Polder

 

If you wish to unsubscribe from our newsletter, click here
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